

# *F-teknologsektionen*

## *Protokoll fört vid Styremöte 2007-02-01*

*Tid: Torsdag 2007-02-01*

*Plats: Styretrummet*

### Närvarande

|                   |                    |
|-------------------|--------------------|
| Ordförande:       | Karin Josefsson    |
| Vice ordförande:  | Henrik Hansson     |
| Kassör:           | Erik Holmgren      |
| Sekreterare:      | Isabelle Stockman  |
| Ledamot:          | Christofer Hellman |
| F6-ordförande:    | Pontus Ekh         |
| DP-överste:       | Erik Zakrisson     |
| NollK-ordförande: | Erik Larsson       |
| SNF-ordförande:   | Moa Berglund       |
| Farmordförande:   | Oskar Karlsson     |
| Focumateriordf:   | Mattias Tjus       |

### §1. Mötets öppnande

Maten var lite sen eftersom pastan absorberat allt vatten utan att vara färdigkokt och först när kocken Henhan och hans diskare Euler anslutit sig kunde mötet börja.

### §2. Runda Bordet

- Holma har pratat med försäkringsbolaget om Britneys skador. Ska skriva till: klädsel kavaj i inbjudan till Sektionens dag och skicka ut den.
- Chris arbetar vidare med stipendierna. Har tryckt upp affischer som ska sättas upp nästa vecka. Chris ska informera i F1 och F2, Karin i F3.
- Euler och nollk-07 har varit på överlämning med nollk-06.
- F6 hade gasque igår och uppskattade antalet besökare till 80 stycken. Planerar inför våren och den kommande aspningen.
- Farm arbetar med studiebesöket på Volvo den 15:e februari. Kollar upp eventuella lunchföredrag lp 3.
- DP har städlat sitt rum och slängt en soffa där ett okänt antal silverfiskar och gråsuggor byggt bo. Väntar ännu på plexiglaslet till infotavlan.

- Isabelle fortsätter arbeta med nyckellistan och att påminna pateter som "glömt" lämna tillbaka sina nycklar.
- Henhan ska skriva ihop stadgeändringar under helgen och maila ut dem till föreningarna på remiss. Detta kommer att vara det stora samtalsämnet på stormötet 7/2 kl.17:15.
- SNF arbetar med kursrelaterade föredrag för lp 3. Moa har varit på möte med utbildningsutskottet där de sa att de teknologer som sitter med i inst.råden ska få mer info från kåren och eventuellt få gå en utbildning.  
Tentaresultatet kommer inte längre att anslås på anslagstavlan utan endast redovisas via mail.

### §3. Bilen

Självriskan är 10 % för en skada och det tillkommer en avgift om föraren är under 24 år. Reparationerna av Britney kommer att bli kostsam. Holma hade kollat med försäkringsbolaget och de hjälper till med sponsring för en hyrbil då Britney är på verkstaden. Bilnisse ska ordna med skadeanmälan till nästa styremöte.

### §4. Sektionsmöte

Sektionsmötet ligger på tisdag lv 5. Henhan ska fråga några kandidater om de är intresserade av att vara talman.

### §5. Utvärderingar

F6, DP och kärnstyret ska utvärderas inom de närmsta veckorna. Henhan ska maila ut förslag på datum och fråga några äldre teknologer om de vill hålla i utvärderingen av kärnstyret.

### §6. Städdag

DP arrangerar återigen en städdag för alla sektionsaktiva. Denna kommer att gå av stapeln på söndag lv 3, 11/2. Mer information kommer på mailen.

### §7. Måla om kooridoren

Trivselgruppen ska ta fram färgprover för att måla om en vägg i Focus och korridoren till föreningsrummen.

### §8. Mötets avslutande

Det kan tyckas som om Henhan tog på sig väldigt mycket detta möte. Detta beror dock endast på att han redan lovat att ordna dessa saker tidigare, fast vi påminde honom om att inte ta på sig för mycket, och sedan glömt det.

Karin Josefsson  
Ordförande

Isabelle Stockman  
Sekreterare